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To: 5.1.2 @minvws.nl];[IEEEIEEEZM @minvws.nl]
Ce: 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e )
Sent: Sun 2/6/2022 1:28:01 PM

Subject: RE: concept nota zorgverleners met long covid

Received: Sun 2/6/2022 1:28:01 PM

Hoi INEXETS
Zie hieronder.

Wat betreft de mogelijkheid om via ZWiC wat te doen: die weg zou ik niet op willen gaan. Ze hebben eerder al

aangegeven dat ze geen verbreding van hun doelgroep willen. En de aantallen waar we het hier over (kunnen)
hebben, vragen best wat werk waar hun organisatie volgens mij niet voor is ingericht.

Groet,

var:IEEE) EEN inv. nt>

Verzonden: zondag 6 februari 2022 13:55

Aan: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

cc 5.1.2 5.1.2e |] @minvws.nl>; [ITIGIEEIN)JEEM @minvws.nl>
Onderwerp: RE: concept nota zorgverleners met long covid

Hoi,

Ik heb in nota paar kleine aanpassingen gedaan en gereageerd op punten vane Nog even in reactie op de vragen die hij
stelt hieronder. Een vraag weet ik het antwoord niet op, maar ik weet wel dat er tussen 10 | en WJZ even contact is geweest.
Weet niet of dat al ging over gegevensuitwisseling.

Groet!

Vraag: Stromen mensen in het voorstel nu wel of niet WIA in en gaan we nu uit van aanvulling wia uitkering tot tweede jaar of

niet (want volgens mij niet in de 15000).
Antwoord: Er is wel instroom in de WIA en de 15K biedt een bijdrage in de kosten voor re-integratie inspanningen en om

inkomen op niveau 2° ziektejaar te houden. Niet kostendekkend voor dit laatste. Werkgevers moeten dus zelf nog deel

aanvullen.

1k zie nog wel een belangrijk knelpunt als werkgevers geen aanvulling op de wia kunnen doen, en

eerder aan dat een verdere terugval in inkomen niet in goede aarde zou vallen. Maar hoe regel je da et

inkomen op het peil van het 2° ziektejaar blijft? Kan de aanvulling anders heten? Bijv. dat de werkgever een deel

van de middelen als vrij besteedbaar re-integratiebudget aan de medewerker moet worden doorgegeven —

maar dan kom je misschien in ingewikkeldheden qua verantwoording over de subsidie (want de constructie lijkt op
de bonus...)
Het mooie van het benutten van de info uit de WIA-keuring was dat die inzicht gaf in of iemand long COVID heeft

(voor zover je dat echt kan vaststellen met een niet scherp afgebakend ziektebeeld) en je daarmee je maatregel
kon richten op enkel de LC-groep.

Vraag: Hebben we WJZ nog gevraagd naar punt van gegevensuitwisseling, wat vonden zij?
Antwoord:

Nee, heb ik niet met WIZ besproken, we hebben het vooral over staatssteun gehad. Kan ik morgen doen.

Vraag: Is er tussen departementen ongeveer overeenstemming over gemaakte inschatting van kosten

Antwoord: De besprekingen tot op heden zien vooral op de contouren van de regeling (voor wie, waarom, wat, hoe), niet zo

zeer op de kosten. Met FIN zijn wel eerste gesprekken gevoerd over de dekking en toen is ook het bedrag van circa 50 miljoen
reeds gevallen. Ruimte om de raming met FIN af te tikken ontstaat m.i. pas zodra er politieke beweging komt op het wel/niet

aankondigen van een regeling als deze in de volgende COVID-brief.

Vraag: Mis nog punt van dekking — Coronabegroting (of heb ik er over heen gelezen).
Antwoord: Toegevoegd!

Vraag: Kijk nog even of je de verantwoordelijkheden van werkgever en UWVZ nu scherp genoeg hebt (begrijp nu goed dat UWV

vooral beoordeling doet en info deelt of meer?)
Antwoord: Jep, maar dat is ook vooral omdat SZW/UWV ons dat nu zo aangeven. Goed om vooral ook hun reactie af te

wachten om te zien of we de verantwoordelijkheden nu goed verwoord en in beeld hebben.
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5.1.20 ) SERED© minvws.nl>
Verzonden: zondag 6 februari 2022 12:00

@minvws.nl>

ominu.;IEE)5.1.2e 5.1.2e ) <

Onderwerp: RE: concept nota zorgverleners met long covid

Hi ERE anderen,

Dank voor goede werk (hoop eerder te reageren,EEN
Heb er hier en daar wat in en bij gezet. Paar punten nog om er uit te lichten:

- Stromen mensen in het voorstel nu wel of niet WIA in en gaan we nu uit van aanvulling wia uitkering tot tweede jaar of

niet (want volgens mij niet in de 15000).
- Hebben we WJZ nog gevraagd naar punt van gegevensuitwisseling, wat vonden zij?
- Is er tussen departementen ongeveer overeenstemming over gemazakte inschatting van kosten
- Mis nog punt van dekking - Coronabegroting (of heb ik er over heen gelezen).
- Kijk nog even of je de verantwoordelijkheden van werkgever en UWVZ nu scherp genoeg hebt (begrijp nu goed dat UWV

vooral beocordeling doet en info deelt of meer?)

Proces:

Is het voldoende ‘hoog’ bij andere departementen nu bekend of kan ik nog iets doen (richting IEEE jvoorbeeld)

Na wat aanvullingen en aanpassingen kan ik naar| EE oor zetten.

5.1.2e

Verzonden: zaterdag 5 februari 2022 17:08

@minvws.nl>

@minvws.nl>;[ENECRIFCIEER PT) «|

Onderwerp: concept nota zorgverleners met long covid

EN
Met dank aan [JEEEZ, IEEECI oor hun werkzaamheden vandaag, mail ik je hierbij de concept nota die je mi kunt

doorsturen naar de ministers voor de bespreking as maandag. Met ambteijk SZW en UWV heb ik zelf contact gehad over de in de

nota geadviseerde route die uiteindelijk door SZW zelf is aangedragen. Zij hebben aangegeven hierover positief te zijn, op het

punt van de precedentwerking na.

Ik heb hen toegezegd morgen te mailen hetgeen we daadwerkelijk aan onze bwp voorleggen; zodat de minister van SZW en RvB

UWV ook zsm formeel geinformeerd kunnen worden. Informeel wordt |EEECdit weekend al op de hoogte gebracht.

Hopelijk weet ik zijn reactie voor maandagochtend 10 uur.

Mocht je vragen hebben na lezing, app/bel me dan gerust,


